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                                                                      ΠΡΟΣ 

1. Τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ.  Κώστα Σκρέκα 
2. Τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ.Σπήλιο Λιβανό 

 
 
 
Θέμα:«Επικίνδυνη η παραχώρηση μεγάλων γεωργικών εκτάσεων για 
φωτοβολταϊκά πάρκα στην Ελασσόνα και τον Τύρναβο» 
 

Το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας, χωρίς να προηγηθεί καμία 
διαβούλευση με τους τοπικούς αρμόδιους φορείς και κατοίκους, προχωρεί στην 
παραχώρηση μεγάλων γεωργικών εκτάσεων για την εγκατάσταση φωτοβολταϊκού 
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας, γεγονός που ελλοχεύει μεγάλους 
κινδύνους για τους κατοίκους της περιοχής, οι οποίοι, ως επί το πλείστον, έχουν ως 
αποκλειστική απασχόληση την εκτατική κτηνοτροφία. 

Συγκεκριμένα, οι κτηνοτρόφοι αλλά και οι κάτοικοι, εν γένει, του Βλαχογιάννιου 
του Δήμου Ελασσόνας εκφράζουν τις έντονες ανησυχίες τους σχετικά με την 
πρόθεση το Υπουργείου να δεσμεύσει έκταση 5.600 στρεμμάτων δίπλα ακριβώς στο 
χωριό τους, για την κατασκευή μέγα- φωτοβολταϊκού πάρκου. Η έκταση αυτή, παρά 
το ότι αποτελεί κτηματική περιουσία του δημοσίου, γειτνιάζει με το χωριό και, 
ουσιαστικά, λογίζεται ως βοσκότοπος εδώ και δεκαετίες. Παρόμοια είναι η 
κατάσταση και στο Δήμο Τυρνάβου, όπου έχουν δεσμευθεί εκτάσεις 7.500 
στρεμμάτων για φωτοβολταϊκά πάρκα, τα οποία, όμως, αποτελούν εποικιστικά 
λιβάδια και βοσκότοπους για τους κτηνοτρόφους της περιοχής. 

Οι αρμόδιοι τοπικοί φορείς καταγγέλλουν ότι το Υπουργείο Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας  προχωρεί στις παραχωρήσεις αυτών των εκτάσεων, δίχως να προηγηθεί 
η εύλογη διαβούλευση με τους κατοίκους της περιοχής, θέτοντας σε μεγάλο κίνδυνο 
την αναπτυξιακή δυναμική και προοπτική του πρωτογενούς τομέα στο Δήμο 
Ελασσόνας και Τυρνάβου.  

Δεδομένου ότι οι παραχωρήσεις των εν λόγω εκτάσεων οδηγούν την κτηνοτροφία 
σε μαρασμό,  η οποία ήδη πλήττεται από προβλήματα που αφορούν στις 
επιδοτήσεις λόγω έλλειψης βοσκοτόπων 

Δεδομένου ότι η συγκεκριμένη επενδυτική πρωτοβουλία ακυρώνει την 
αναπτυξιακή δυναμική και προοπτική του πρωτογενούς τομέα στους δήμους 
Ελασσόνας και Τυρνάβου, υποβαθμίζει και αλλοιώνει το φυσικό πλούτο της 
περιοχής 
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Δεδομένου ότι κάθε μέτρο που προωθεί τη βιώσιμη ανάπτυξη είναι 
καλοδεχούμενο, με την προϋπόθεση, όμως, ότι γίνεται με σωστό σχεδιασμό και 
ορθή χωροθέτηση που δεν θα ανταγωνίζεται άλλους φυσικούς πόρους ούτε την 
πρωτογενή παραγωγή, και πάντα με τη σύμφωνη γνώμη των τοπικών κοινοτήτων 
 
 
Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Σκοπεύουν να λάβουν υπόψη τους τις έντονες διαμαρτυρίες των τοπικών 
φορέων, κτηνοτρόφων και κατοίκων των δήμων Ελασσόνας και Τυρνάβου 
Λάρισας, και να προχωρήσουν σε διαβούλευση μαζί τους, πριν την έναρξη 
της κατασκευήςφωτοβολταϊκών πάρκων στις γεωργικές εκτάσεις των εν λόγω 
περιοχών; 

2. Είναι σε θέση να δεσμευθούν ότι τα συγκεκριμένα επενδυτικά τους σχέδια δε 
θα προκαλέσουν την υποβάθμιση και αλλοίωση του φυσικού πλούτου, ούτε 
θα βλάψουν τον πρωτογενή τομέα των περιοχών αυτών, και ιδιαίτερα την 
κτηνοτροφία; Εάν όχι, προτίθενται να προβούν στην ακύρωση της 
κατασκευής των φωτοβολταϊκών πάρκων; 

 
 

 
 

Η ερωτώσα Βουλευτής 
            Ευαγγελία Λιακούλη 

         Νομός Λάρισας 
 
 
 
 

 
 
 




